
Referat fra Generalforsamling lørdag d. 11. juni 2016 kl. 14.30  
 
Gårslev Hallens Cafeteria  
 
Årets generalforsamling blev en stille affære og der var ikke det helt store fremmøde. 
Som det skal blev agendaen fulgt punkt for punkt. 
  
1. Valg af dirigent  
Efter formandens velkomst, blev Johnny Nielsen traditionen tro valgt til ordstyrer.  
2. Formandens beretning:  
Formanden fremlagde beretningen og den findes på foreningens website.  
Beretningen blev herefter godkendt  
3. Årsregnskab 2015, budget 2017 estimat 2016 
Kassereren fremlagde og gennemgik årsregnskabet, der viser et større underskud, som følge af udgifter til 
udskiftning af drænrør ca. midt på vejen.  
Budgettet for 2016 blev fremlagt og her var der en kommentar om, at vi bør budgettere med at alle 
sommerhus ejere indbetaler kontingent. Det blev noteret. 
Endvidere kom der en meningsudveksling omkring vedligeholdelse af vejen og det blev foreslået, at vi 
reparerer huller med granitskærver. 
Estimat for 2015 blev fremlagt- 
Årsregnskabet og budget blev godkendt 
4. Fastsættelse af kontingent 
Kontingent blev vedtaget uændret til 1000,00 kr. 
5. Indkomne forslag 
Der var ingen forslag 
6. Valg til bestyrelsen 
Svend Åge Madsen blev genvalgt 
Anne Taaning blev valgt til bestyrelsen 
Leif Jensen blev valgt som suppleant. 
Edit B. Jensen blev genvalgt som Revisor 
Claus Jensen blev valgt som suppleant 
7. Eventuelt 
Foreningen har 50 års jubilæum næste år og der skal nedsættes et festudvalg. Der var nu ikke mange der 
lige meldte sig ind og i skrivende stund har vi alene tilsagn fra Jane Thomsen. Vi sendte forsamlingen hjem 
for lige at overveje deres kandidatur. 
 
Der kom en dialog om vi ikke skulle investere i en hjertestarter, da der er lang vej til den nærmeste, som er 
på campingpladsen. 
Bestyrelsen undersøger økonomi og vilkår for opsætning af en hjertestarter. 
En meget stille generalforsamling blev traditionen tro afsluttet med kaffe og lagkage ( en meget fin en af 
slagsen) 
 
Keld Holm Sørensen 
Formand 
Juni 2016 


